
Oracle: Ocitli sme sa na križovatke dejín.
Stále však máme možnosť voľby
- CZ24 News | 20. listopadu 2021

Asi  neexistuje  človek,  ktorý  by  si  nevšimol  zmien,  ktoré  sa  v  urýchlenom tempe dejú  v  našej
spoločnosti. Ľudstvo vedené malou hŕstkou, po moci bažiacich elít, sa ocitlo na pokraji zrútenia
civilizácie, ktorá je len fragmentov oveľa objemnejšieho systému biosféry planéty Zem. Dostali sme
sa do bodu, kedy spoločnosť vedená hŕstkou elít,  v  pretekoch o získanie vytúženého bohatstva
jednotlivca, ničí  biosféru planéty takým spôsobom, ktorý nie je už viac udržateľný pre biosféru
planéty.  Výsledkom  tohto  spoločenského  usporiadania  života  ľudí  nie  je  dostatok  zdrojov  pre
každého, páve naopak. Sme svedkami toho ako určitá časť spoločnosti aj pri nadmernom čerpaní
zdrojov  trpí  nedostatkom  základných  ľudských  potrieb.  Koľko  ľudí  trpí  nedostatkom  už  tak
základných  zdrojov,  ako  je  pitná  voda  alebo  jedlo?  Ľudstvo  sa  ocitlo  na  pokraji  katastrofy  v
neudržateľných pretekoch, ktoré bolo možné zastaviť niekoľkými spôsobmi. To, akým spôsobom je
tento proces ukončený závisí na mravno-etickom nastavení štatistického súboru zahrňujúceho celú
spoločnosť.

Výsledok toho, akým spôsobom začala likvidácia toho parazitického života v biosfére planéty zeme
vidíme  každý  deň.  Lockdowny,  obmedzovanie  leteckej  prepravy,  spomaľovanie  výroby  atď.  a
to všetko kvôli „pandémií“ . No spoločnosť (v štat. súbore) si nedokázala uvedomiť, akým odkazom
bolo pre ňu vypuknutie „pandémie“ a tak sme sa dostali do fázy masívneho očkovania populácie,
ktorú pretláča hŕstka démonických nenažraných elít,  ktorou hlavnou agendou je ovládnutie ľudí
a možnosť nekontrolovaného všetkého dovolania si počnúc neukojiteľnou spotrebou zdrojov až po
satanistické rituály a vraždenie a zneužívanie detí.

Očkovanie je nástrojom je to odkazom pre ľudstvo, že ak nezmení svoje nastavenie, ak nezmení svoj
spôsob existencie v biosfére planéty Zem, tak dopadne ako civilizácia Atlantídy, ktorú zmietla potopa
a to, či táto potopa bola vyvolaná pádom asteroidu alebo vojnou vtedajšej civilizácie už nehrá takú
rolu, pretože civilizácia sa behom chvíle ocitla v dobe kamennej. Ak si uvedomíme to, že všetko sa
deje tým najlepším možným spôsobom a BOH nám dáva možnosť výberu, tak pandémia ako aj
násilná fašistická vakcinácia, je vlastne podanou rukou a nádejou pre vedomú zmenu života ľudstva.

Ocitli  sme sa  na križovatke dejín  v  epochálnych časoch,  kedy buď dôjde k  zmene paradigiem
existencie spoločnosti, ako celku na planéte alebo spoločnosť zanikne aj s väčšinou elementov ju
tvoriacich.  Zmena  celkovej  koncepcie  fungovania  ľudstva,  kde  parazitovanie  jedného  elementu
systému na druhom je ďalej už neudržateľné, či už v rovine človek na človeku alebo v objemnejšom
systéme ľudstvo a biosféra planéty. Pre ľudstvo prichádzajú náročné časy geologicko-fyzikálnych
zmien a s tým spojených aj klimatických zmien. Niekto by mohol ostať z prichádzajúcich zmien
vystrašený,  no  netreba  podliehať  strachu,  ten  človeka  paralyzuje.  Práve  naopak,  prichádzajúce
zmeny je potrebné brať ako príležitosť,  v ktorej  môže ľudstvo ukázať to najlepšie čo sa v ňom
nachádza. Ľudstvo má jedinečnú príležitosť, naučiť sa žiť v symbiotickom usporiadaní s biosférou
planéty, starať sa o ňu, zveľaďovať ju a na oplátku získavať z tejto biosféry potrebné zdroje, na
udržateľný a bezpečný rozvoj spoločnosti, kde budú uspokojované všetky základné potreby jej členov
a na základe toho, ako sa jednotlivec bude podieľať na rozvoji spoločensky udržateľného rozvoja
ľudstva v biosfére planéty mu bude umožnený aj prístup k vyššiemu čerpaniu zdrojov.

Chcel by som čitateľa upozorniť, že tento systém fungovania spoločnosti nemá nič spoločného so
súčasne navrhovanými riešeniami parazitickej elity, ktorej navrhované riešenia spoločnosť vedú do
ešte väčšej priepasti spoločenského rozvrstvenia a prehlbovaní problémov. Počas existencie súčasnej
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civilizácie, ktorej existencia oproti existencii biosféry je len zlomkom času, sme v „nedávnom období“
(cca pred 70 rokmi) mali možnosť priblížiť sa k takémuto fungovaniu spoločnosti. Ľudstvo však vtedy
nemalo v rukách metodológiu, podľa ktorej by bolo schopné vypracovať dostatočne stabilný systém,
ktorý by zabránil zneužitiu takého prístupu silami, ktoré by chceli parazitovať na kolektívnej práci
ľudstva.  Ľudstvo  však  dostalo  do  rúk  metodológiu,  ktorá  spolu  s   vedecko-technickým
a technologickým pokrokom môže zabezpečiť symbiotickú existenciu ľudstva s biosférou planéty
Zem.

Všetko,  čo  sme  v  minulosti  nepochopili  si  v  budúcnosti  v  tej  alebo  onej  podobe  zopakujeme
a dostaneme možnosť napraviť chyby, ktorých sme sa dopustili  v minulosti.  Ak chce spoločnosť
zabezpečiť  svoj  dlhodobo  udržateľný  rozvoj  bude  sa  musieť  vrátiť  k  myšlienkam  fungovania
spoločnosti,  ktoré jej boli  ponúknuté pred viac ako 70 rokmi no v žiadnom prípade sa nejedná
o spiatočnícky prístup, ako by to mohli niektorí ľudia pochopiť. Práve naopak. Jedná sa o pokrokový
prístup vo fungovaní spoločnosti, kde sa bude jednať o rozvoj týchto myšlienok doplnený o vedecko
technický a technologický pokrok, ako aj pokrok v metodologickej práci s informáciami. Je vari
spiatočnícke aby každý jeden človek mal dostatok pitnej vody, dostatok jedla, aby mal zabezpečený
teplý domov, aby mal poskytnutý čas na samovzdelávanie sa a poskytnutá možnosť realizácie sa,
vďaka ktorej bude spoločnosť prosperovať a rozvíjať sa ? Ak sú tieto myšlienky spiatočnícke, tak
potom aké sú myšlienky, ktoré tu vytvárajú také usporiadanie spoločnosti, v ktorom sa spoločnosť
ocitá v novodobom feudalizme s pánmi a ich poddanými?

Ak si niekto myslí, že súčasný systém parazitovania spoločnosti, či už „elity“ na dave alebo ľudstva
na  biosfére  planéty  je  udržateľný,  tak  nech  predstaví  plán  rozvoja  spoločnosti  bez  zavádzania
genocídnych chúťok nenažraných „elít“, pri súčasnom čerpaní obmedzených zdrojov, ktoré máme
k dispozícii. Všetky plány, ktoré boli spoločnosti predstavené súčasnou vládnucou elitou majú jedno
spoločné  a  to  v  urýchlenom režime  zníženie  populácia  planéty  na  udržateľné  množstvo  podľa
parametrov vládnucej parazitickej elity. Toto má znak jediného a to genocídy veľkej časti populácie.

Spoločnosť  sa  musí  vrátiť  k  myšlienkam  plánovaného  hospodárstva,  poskytovaniu  bezplatnej
zdravotnej starostlivosti, k bezplatnému vzdelaniu a možnosti samo vzdelávania sa jedinca počas
celého svojho života, možnosti realizácie a otvorenému prístupu k vedeckým poznatkom a mnoho
ďalšieho. Musíme sa vrátiť k ľudskému prístupu pri riešení problémov a odstraňovaniu konfliktom
mierovým spôsobom. Podľa môjho názoru, by sme práve na týchto myšlienkach mali budovať novú
spoločnosť.  Záchrana topiaceho leží  práve v  rukách samotného topiaceho a ľudstvo nezachráni
žiadny spasiteľ, mesiáš ani hrdina. Záchrana ľudstva je v rukách samotných ľudí, všetkých ľudí, ktorí
svojou  systematickou  prácou  budú  budovať  novú  koncepciu,  koncepciu  spoločnej  bezpečnosti
a udržateľného rozvoja ľudstva v biosfére planéty zem tak, aby aj ďalšie generácie našli ako biosféru
tak aj samotnú ľudskú spoločnosť ŽIVÚ .

Sme na križovatke dejín a tak, ako jeden jazdec nevie sedieť na dvoch koňoch, tak ani človek nevie
kráčať naraz po dvoch cestách. Výber je na každom jednom z nás. Ja si vyberám žiť ľudsky a čo vy?
Pokoj v duši a čistú myseľ želám všetkým, čo tieto riadky čítajú.
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